
 
 

2018003622 

Concept verslag van de vergadering van de Commissie Bestuur en Middelen van 

donderdag 22 februari 2018 

 

 

Concept-AGENDA: 

 

Commissieleden: de heren Van Tol (D66), Wehrmeijer (LB), Boeijink (VVD), Koster 

(PvdA), Schnackers (CDA), mevrouw Koningsveld (GrL), mevrouw Roos (HvB). 

Afwezig; mevrouw Van Stralen, 

College: burgemeester Roest, wethouder Heijink 

Ambtelijke ondersteuning: mevrouw Boeijen 

Genodigden: de heer G. van der Velden (Rekenkamer), de dames Brouwer en De Vries 

(rekenkamer) 

Voorzitter: de heer Schell 

Griffier: mevrouw Hageman 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en heet de aanwezige welkom 

in het bijzonder de heer G. van der Velden (Rekenkamer). Mevrouw Van Stralen 

heeft een bericht van verhindering gestuurd 

 

2. Vaststellen van de agenda 

De voorzitter stelt de commissie voor agendapunt 13 Rapport 

Rekenkamercommissie Zelfevaluatie Rekenkamercommissie Gemeente 

Bloemendaal na agendapunt 7 te behandelen in verband met de aanwezigheid 

van leden van de rekenkamer. 

 

3. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie 

Geen mededelingen. 

 

4. Vaststellen van de besluitenlijst van 18 januari 2018 

Er zijn geen verzoeken voor wijzigingen ingediend. De besluitenlijst wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

5. Lijst van toezeggingen College 

 
TCM93 over uitspraak btw parkeren is in gewijzigde vorm aangehouden 

TCM117 over de bezorgdekking Bldaals weekblad, brief is onderweg kan bij de volgende 
vergadering van de lijst af. 

AFGEDAAN 

TCM 112, 115, 118, 138, 139 gaan eraf want zijn afgedaan in de vorige vergadering  

TCM 132 over doeltreffendheid en doelmatigheid is afgedaan met Collegebrief 2017022786 
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TCM 133 over toezenden van de sportnota, de sportnota is behandeld in de Cie Samenleving 
van 21 februari, is afgedaan 

TCM 134 over plan van aanpak aanpassingen raadszaal is afgedaan met Collegebrief 
2017015848 

TCM143 over de archiefwet is afgedaan met Collegebrief 2018002036 

TCM145 over baggerwerk is afgedaan met Collegebrief 2018000482 

BLIJFT STAAN 

TCM129 over archeologisch onderzoek is de behandelend wethouder veranderd in wethouder 
Kruijswijk, de toezegging  loopt nog en blijft staan op het overzicht 

TCM80 over actielijst Evaluatie, blijft staan 

TCM119 over mobiliteit werknemers blijft staan 

TCM121 over beeldvormende avond bluswerk, blijft staan 

TCM127 over parkeer en geluidsoverlast Caprera, blijft staan 

TCM128 over overzicht verbouwingsplannen restaurant Caprera, blijft staan 

TCM 131 over inventarisatie strandseizoen, blijft staan 

TCM 135 over de gemeentelijke basisadministratie, blijft staan 

TCM 136 over ontwerp aanpassing raadzaal, blijft staan 

TCM137 over acties nav rapport werkgroep toegankelijkheid gemeentehuis, blijft staan 

TCM140 over toezenden overzicht onderzoek grondwater problematiek Overveen, blijft staan 

TCM141 over brand- en koolmonoxide melders, blijft staan 

TCM142 over toezenden rapportage informatiebeleid, blijft staan 

TCM 144 over toename mishandeling en drugsoverlast strandfeesten, blijft staan 

Meningsvorming 

 

6. Rapport Rekenkamercommissie Communicatiebeleid gemeente Bloemendaal 

PRESENTATIE 

1. De heer Van der Velden van de rekenkamercie (hierna te noemen rkc) presenteert de 

commissie een presentatie over het Communicatiebeleid van de Gemeente Bloemendaal. De 

conclusie van de rkc is; er is geen actueel communicatiebeleid. Er is geen lange termijn visie en 

er zijn geen doelstellingen. De mogelijkheid ontbreekt om op beleidsniveau te kunnen 

controleren, evalueren en bijsturen. De diverse raadsleden stellen vragen en plaatsen 

opmerkingen.  
- Burgemeester: bij de komende coalitie onderhandelingen zal er aandacht zijn voor het te 

maken communicatiebeleid. De trend moet worden omgebogen. De raad, college en organisatie 

moeten hierover in overleg. In het rapport “Waar staat je gemeente” is een grote waardering te 
lezen. Het rapport en de beleving komen niet overeen. Het college is voornemens de 

communicatie met de bewoners effectiever te maken. Het instrument burgerpanel zal daarom 

beter benut gaan worden.  
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- De voorzitter concludeert dat het voorstel als bespreekpunt voor de 

raadsvergadering van 8 maart 2018 kan worden geagendeerd. De fractie van D66 

kondigt een amendement aan.  
 

Schorsing 

 

De voorzitter schorst de vergadering om 20:00 uur in verband met een technische defect in de 

streaming van de uitzending. Om 20:05 uur hervat de voorzitter de vergadering. De commissie 

gaat akkoord met de latere plaatsing op het RIS van de vergadering na uitlezen van de back-

up die gelijktijdig meeloopt. 

 

7 Rapport Rekenkamercommissie Evaluatie Externe Inhuur 

Het rapport en de brief externe inhuur worden toegelicht door mevrouw De Vries van de 

rkc. De aanbevelingen en controlefunctie door de raad worden door de raadsleden 

besproken en een aantal raadsleden stellen vragen aan de rkc. De commissie wil de 

aanbevelingen standaard op de Bestuurlijke Termijn Agenda geplaatst zien. De griffie zal 

deze taak op zich nemen. De aanbevelingen moeten één maal per jaar geëvalueerd 

worden. Over de vorm zal een overleg plaatsvinden tussen raad, college en griffie in de 

nieuwe raadsperiode. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerpunt voor de raadsvergadering van 8 

maart 2018 kan worden geagendeerd. 

 

8 Herbenoeming lid Rekenkamercommissie 

De commissie ziet geen bezwaar tegen de herbenoeming. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als bespreekpunt voor de raadsvergadering van 

8 maart 2018 kan worden geagendeerd. 

 

9 Vaststelling Verordening rechtspositie wethouders, raadsleden en 

commissieleden Bloemendaal 2018 

De commissie heeft tijdens deze vergadering geen deelnemer aan Presidium in haar 

midden anders dan de voorzitter de heer Schell. Om de voorzitter zijn rol als voorzitter te 

kunnen laten uitvoeren wordt besloten, de beantwoording van vragen te behandelen gelijk 

de beantwoording van technische vragen. De voorzitter concludeert dat de commissie de 

oude regeling wil te handhaven, geen nieuw stuk wenst met keuze mogelijkheden. 

Simpelheid, een eenmalige uitkering van € 1.000,00 aan het begin van de raadsperiode, 

zonder de verplichting van teruggave of terugbetaling bij voortijdig verlaten van de raad.  

- Burgemeester: De griffier en de burgemeester gaan in overleg enerzijds of er 

belastingtechnische problemen zijn voor deze constructie en om de regeling aan te passen 

conform de wensen van de commissie. 

De voorzitter concludeert dat het stuk niet ter bespreking doorgevoerd zal worden naar 

de raadsvergadering van 8 maart 2018. 

 

10 Aanpassing Verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen 

Bloemendaal 2014 

De commissieleden geven in de eerste termijn hun standpunten over het stuk. De 

voorzitter concludeert dat het stuk als hamerpunt voor de vergadering van 8 maart 2018 

kan worden geagendeerd. 

 

11 Protocol integriteitsscreening kandidaat-wethouders gemeente 

Bloemendaal 2018 

De fracties van GroenLinks, Liberaal Bloemendaal, VVD en D66 willen het stuk als 
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hamerpunt naar de vergadering van 8 maart 2018 doorgeleiden. De fractie van 

Hart voor Bloemendaal maakt bezwaar en wil het stuk bespreken in de 

raadsvergadering van 8 maart 2018. De fractie van het CDA stelt een aantal 

vragen met name over het vaststellen van het protocol. 

 

- Burgemeester: De burgemeester wil uniformiteit. Er zijn nog geen 

gecertificeerde bureaus aangeschreven. Er wordt gezocht naar aansluiting bij de 

bestaande praktijk. De burgemeester heeft bewust gezocht naar dekking in de 

raad om te komen tot een goede keuzes in dit traject  Geheimhouding is wel 

genoemd maar is niet van plan om dit op te leggen. 

De voorzitter concludeert dat het stuk als bespreekpunt voor de vergadering van 

8 maart geagendeerd kan worden. 

 

12 Verlenging van de overeenkomst voor het leveren van 

Accountantsdiensten tussen de gemeente Bloemendaal en Baker Tilly 

Berk NV 

De voorzitter concludeert dat het stuk als hamerpunt voor de vergadering van 8 

maart geagendeerd kan worden. 

 

Informatie & Oriëntatie 

 

13 Rapport Rekenkamercommissie Zelfevaluatie Rekenkamercommissie gemeente 

Bloemendaal 

Het rapport wordt toegelicht door de Rkc. De heer Wehrmeijer (LB) doet een orde voorstel 

om het agendapunt niet te behandelen in deze commissie maar met de voltallige raad en 

voltallige rekenkamer een beeldvormende avond aan dit agendapunt te wijten. De 

commissie deelt deze behoeft niet. De voorzitter concludeert dat het agendapunt zoals 

afgesproken behandeld worden. De commissie wil meer betrokkenheid bij de rekenkamer. 

Kennismaken met de rekenkamer en de rol die rekenkamer vervult zal opgenomen worden 

in het inwerkprogramma van de nieuwe raad. 

 

14 Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

Wethouder: Eneco: Medio april-mei kan de raad een voorstel verwachten wat betreft het 

verkopen van de aandelen. Op dit moment wordt geïnventariseerd de wijze van verkoop en 

de eventuele koper.  

 

Mevrouw Koningsveld (GrL) verlaat om 22:20 uur de vergadering. 

 

15 Mededelingen van de Auditcommissie 

De heer Wehrmeijer geeft een kort verslag van auditcommissie van 25 januari waarin de 

Management Letter met de accountant besproken is. Als aandachtspunt, naast de bekende 

investeringen als riool en  onderwijs lopen de schulden fors op. De heer Wehrmeijer vraagt 

de wethouder wanneer de raad het totaal overzicht van de gevraagde investeringen aan de 

raad toegezonden zullen worden. 

Wethouder: Het overzicht van de gevraagde investeringen 2018-2022 zal in het digitale 

overdrachtsdossier aan de nieuwe raad ingevoegd worden.   TCM145 

 

16 College van B&W 

Geen mededelingen 
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17 Rondvraag 

Er zijn voorafgaande aan deze vergadering geen vragen voor de rondvraag bij de griffie 

binnen gekomen. Vragen die tijdens dit agendapunt worden gesteld zullen als technische 

vraag worden afgedaan. Fractie Hart voor Bloemendaal stelt een tweetal vragen, 

Vraag 1.: Liberaal Bloemendaal heeft aangegeven niet aan de debatten tijdens de 

verkiezingsdebatavonden mee te zullen doen. Volgt er nu een nieuwe loting ? 

- Burgemeester: Deze vraag zal de burgemeester met de griffier bespreken 

Vraag 2.: Is het mogelijk om op de gemeentelijke website tijdens de dag van de 

gemeenteraadverkiezingen en twitterfeed te vertonen? 

- Wethouder: Daar zal navraag naar gedaan worden. 

 

18 Sluiting 

De voorzitter dankt de commissie voor haar werk in deze commissie de afgelopen vier 

jaren. De voorzitter sluit de vergadering om 22:30 uur. 

 

 

23 februari 2018 

De voorzitter van de Commissie Bestuur en Middelen 

H.A.L. Schell 


